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Актуальные проблемы административного права и процесса
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Статья посвящена исследованию тенденций развития института научной правовой экспертизы законопроектов, 
вносящих изменения и дополнения в административное законодательство. Обоснован вывод о необходимости позна-
ния любого закона в контексте научной мысли. Рассмотрен правовой статус субъектов научных правовых экспертных 
заключений. Выработаны отдельные рекомендации по проведению научной правовой экспертизы проектов админи-
стративно-правовых норм.
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The article is devoted to the study of development trends of the Institute of Scientific Legal Expertise of draft laws introducing 
amendments and additions to administrative legislation. The conclusion about the need to know any law in the context of scientific 
thought is justified. The legal status of subjects of scientific legal expert opinions is considered. Separate recommendations on the 
scientific examination of draft administrative law standards have been developed.
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